
Verslag
Elubhuis

van de Hoofdbestuursvergadering gehouden op 11 febr. 1980 in het
UJinkelsteeq.

Aanulazig:

Af urezig:

Karel Dingelhoff
Gerard Francissen
Frans v. d. Heyden
fon v. Houdt

Han Franken ( met bericht
hlim Zegers

Simon Kersten
Peter Kokke
Piet v. Staveren

van verhindering )

'l .

2.

S.K. opent de vergadering om 20.15 uur.

Post en mededelinqen.
- Aanslag onro"rilO-go*dbelastinqz t/3 gedeelte van deze belasting op

de kleedkamers neemt de Sportstichting voor haal rekening. Naqegaan

zal uordan hoe deze regelinq precies in elkaar zit.
- Brief Nijmeegse Sportstichting d.d. 18-1-1980 betreffende de sluiting

van de gemeentelijke sportvelden in de zomermaanden'
Kopie brief overhandigd aan K.D.'en F.v.d.H.

- Brief aan de Nijmeegse Sportstichting en het Provinciaal Bestuur be-
treffende subsid*eaanvraag voor 2, 3 en 4 mei a.s.
Brief aan Sportstichting: bedrag f 8.980r-- is foutief, moet zijn
f.9.340r--.

: Brief Aktiviteitenkommissie d.d. 23-1-1980.
Al"le sekties gaan kennelijk akkoord met het gestelde'

- Evenementenuleakend 13 an 14 juni 1980: Er bestaat bij de aanuleziqen

tr,rijf eJ. over de prijs van f .25r-- voor de boottocht op de lr/aa}; het
lijkt niet reeËl dat er 108 of meer personen zullen komen. Er is een

vraag van de Aktiviteitenkommissie of het HoofdbesLuur voor een be-
paalà bedrag ( t. OOO,-- voor de muziek ) r,ril bijdragen. In het al-
gemeen is het H.B. het hier niet mee eens indien het aantal deelne-
*""" zo gering is. 5.K. zal de vraag terugbrengen bij de Aktiviteiten-
kommissie en vragen of de kommissie het Loegangsbedrag terug kan
brengen tot f. 151-- Per Persoon.

Notulen
Versl.ag van de H.B.-vergadering d.d. 7-1-1980: punt 9r kosten van ver-
gaderingen in het klubhuis.
[.0. oràthandigt brief van de Beheerskommissie, gedateerd 11-2-1980'
H.8. zal de Beheerskommissie om nadere toelichting vragen; uat kost
een uur in het klubhuis? t.rat ulordt er allemaal georganiseerd?
De principië1e vraag komt aan de orde3 uaarvoor dient het klubhuis?
Vragen of de Beheerskommissie op de volgende H.E.-vergadering genoemde

brief uril toelichfen.
Verslag van de vergadering overigens goedgekeurd.

Voorzitter
Het komend vertrek
Uragen of H.F. een
lijk met een oproep

van Han Franken vraagL acute aandacht.
stukje hierover in het klubblad uil schrijven tege-
voor een opvolger.

3.

4.

5. Le$inq
ffi6f-i;kt dat Rob Notaboom er niet voldoeride van doordrongen is dat
zijn salaris ruit" is. Hij moet nu nog belasting betalen. Sektie Gymnas-

tiek zal dit punt uellicht financie'df met hem regelen'
H.B. zaL punt 4 van de vorige vergadering oP korte tefljn behandelen.
Door afuezigheid van u]im Zegers uordt dit punt nu verder niet besproken.
p.K.l Ton Teunissen heeft te kennen gegeven de gehele volleybaltraining

te qaan doen. Dit zou verschillende konsekuenties hebben.
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Een en ander te bespreken op een aparte vergadering met H.B. en de secties
badminton, gymnastiek en volleybal.
Deze vergadering te houden op 21 febr. of di. 26 febr.

6. Sectie oYmnastiek
-1 .\r.rn. de afuezigheid van Llim Zegers vervalt dit punt.

7. Sectie vol-levbaI
Hier zijn diverse bestuursmutaties.
Secretariaat3 mevr.Kastelein, Leeutrlstraat 53r Nijmegen.
S.K.rrlijst op het feit dat er verschi.l-lende personen zijn die reeds ca. 1|
jaar lid zijn, maar echter nog nooit contributie betaalden.

8. @.
Het liikt noodzakeliJk dat hier iets aan gedaan uordt.
Uragen aan Han Franken of hij ffi.b.t. dit punt reeds aktie heeft onderno-
ÍIt8Íl o

Belangrijk is dat voor de huishoudelijke reglementen van de secties geuacht
moet uorden totdat het H.R. van de vereniging gereeds is.

9. RondvragoY- S.X.-t<fuUhuis: J.schöLs heeft 3 rnaart a.s, een plan en sehets van de

nieuulboutt k1aar.
Het H.B. moet nu reeds bij de N.S.F. aanvrage doen voor subsidie.
H.F.benaderen i.v.m. aandelen.
Na 3 maart moet het mogelijk zijn tot een tijdplanning te komen.
Stickers: sectie gymnastiek is begonnen met de verkoop van de

stiekers. De aetie loopt hier goed.
T.v.H.: Informeert naar de geplande vaantjes. Het ontulerp ls nog niet

gereed.
F.v.d.H.: Kan de vereniging iets doen voor een verhard veld voor traL-

ni ngsfac ilitei ten?
Oud papier actie: zijn er mogelijkheden voor de opslag van het
oud papier?
Het voetbalveld is op 1 juni E.so ter beschikkinq gesteld aan
N. D. T.

P. V. S.


